

TABLE OF CONTENTS

目 录

Research Progress on Protective Effects of Polysaccharide on Alcoholic Liver Injury in Mice
(多糖对酒精诱导小鼠肝损伤保护作用的研究进展)

W. L. TANG, B. F. JIA, X. F. WANG, Y. Y. XU, Y. Z. WU, X. XU, L. BAO, H. LIN..... 1

Study on Granites' Origination and Tectonic Environment
(花岗岩成因及构造环境认识)

Q. X. JIANG..... 8

Analysis of Frequency Shift Based on Horizontal Movement
(基于横向运动的频移分析)

D. W. BU, D. XIA..... 14

The Precipitation Mechanism of Tungsten from the Dahutang Tungsten Deposit in Jiangxi Province
(江西大湖塘钨矿床钨成矿机制研究)

Y. Y. JIANG, L. JIANG..... 22

Preparation and Photoelectric Properties of SnO₂:Nb Composite Thin Films
(SnO₂:Nb 复合薄膜的制备及光电性能研究)

R. Y. HE, C. P. WEI, J. SAN..... 28

The Research Progress of Magmatism and Mineralization of Himalayan in the Gandise Metallogenic Belt, Tibet
(西藏冈底斯成矿带喜山期岩浆作用与成矿研究新进展)

C. Q. JIANG..... 35

Review on Lipid-Lowering Effects by Polysaccharide
(多糖降血脂作用的研究进展)

S. Y. ZHANG, B. F. JIA, X. F. WANG, F. B. NI, P. X. CHI, L. BAO, X. XU, H. LIN..... 48

Characteristics of Sulfur Isotopes in Polymentalic Deposits in Lanping Basin
(兰坪盆地多金属矿床硫同位素特征及意义)

Y. C. LIU, T. LIU, S. L. CAO..... 56

Basement Lithology Characteristics and Forming Age of Bongor Basin Chad
(乍得 Bongor 盆地基底岩性特征及形成时代)

M. Y. ZHANG, B. R. SONG, Z. B. TIAN, N. D. ZHANG, Y. H. SHI, Q. WANG..... 63

**The Curve Application in the Recognition of Archean Metamorphic Buried-Hill Rocks in
Liaohe Depression**

(测井曲线在辽河坳陷太古宇变质岩潜山岩性识别中的应用)

T. J. LI..... 81

Seismic Activity Research in Relative Temporal Stage

(地震活动时空关联研究)

J. P. GU, G. LI, M. X. LI..... 92